
Boniek: Spalletti powinien zostać dla dobra Romy
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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Radio Centro Suono Sport, w którym

wypowiedział się na temat aktualnych spraw w Romie.

Spalletti?

- Nie rozumiem co chce zrobić, jednak mam do niego pełen szacunek, gdyż jest

jednym z najlepszych trenerów włoskiej piłki. Gdy trenuje się mocnych piłkarzy nie

jest łatwo puszczać ich do gry tak jak chcesz, a on to zrobił. Juve było nieuchwytne

w tym sezonie. Z tego co się mówi, może nawet się okazać, że odejdzie, ale myślę,

że powinien zostać dla dobra Romy: w środowisku Giallorossich potrzebny jest ktoś

taki jak on. Zarządzanie karierą Tottiego nie jest łatwe bez kreowania jakichkolwiek

kontrowersji. Kierownictwo Romy nigdy nie wyraziło się jasno na temat jego

przyszłości i jego zakończenia kariery, dlatego powstała kontrowersja. Nigdy nie

będzie innego gracza o sile i charyzmie Tottiego.

Szczęsny?

- Jest poważnym i inteligentnym chłopakiem. Nie chcę wypowiadać się w kwestii

jego przyszłości, gdyż nic nie wiem. Wiem, że czuje się dobrze w Rzymie, ale jest

własnością Arsenalu. Monchi podoba mi się bardzo, gdyż ma charakter, jednak

wokół niego musi być funkcjonalna struktura.

 Roma-Genoa ostatnim meczem Tottiego?

- W teorii tak, jednak powiedzieli tak ludzie i prasa, ale ani Francesco ani żaden z

dyrektorów tego nie potwierdził.

Zostanie dyrektorem generalnym Romy?

- Zrobiło się późno, muszę iść... [śmiech - dod.red.].
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